
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

26 Juli 2022 kl 17.00 hos Kjell 

 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Karin Wennström, Caroline Prabert, Martin 

Widin, Britta Unander-Scharin, Gustaf Lindskog (delar), Lena Elisson, Kjell 

Frunck, Tobias Brask (gäst) 

Ej närvarande: Ann-Louise Abbestam, Yen Ly-Huynh 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
Vi välkomnade också Tobias, som gästade vårt möte idag, för ev intresse 

av att vara med i styrelsen. Vi presenterade oss alla. 
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 
3. Föregående protokoll från 29 Juni godkändes och lades till 

handlingarna. 
 

4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Lena Elisson, att jämte 
ordföranden justera dagens protokoll. 

 
5. Från att-göra-listan (ny ”Att-göra-lista” i blått) 

 
a. Årsmötet, vad är kvar att göra?  

Karin meddelar kommunhuset om antal deltagare för beställning av 
te/kaffe och fralla, samt hämtar nyckel.  

Caroline tar kontakt med Fredrik Henrysson från Backahill och 
bekräftar mötestid. 

Caroline gör presentation med alla dokument som skall visas. 

Martin sänder balans och resultaträkning, samt revisionsberättelsen 
till Caroline, när det är klart. 

Gunnar och Caroline tar hand om avtackning av styrelsemedlemmar. 
Karin, Gunnar och Caroline ses på kommunhuset kl 17.45 för att 

förbereda. 
Övriga styrelsemedlemmar kommer vid 18. 

 
b. Samkvämet den 10 aug, vad är kvar att göra? Tyvärr har inte 

många anmält sig till grillkvällen ännu, men vi hoppas anmälningar 
kommer in. 

Gustaf sänder ut påminnelse via mail några dagar före grillkvällen 



Karin och Lena inhandlar korv/bröd/dricka etc 

Styrelsen ses vid grillplatsen kl 17.00 
Gunnar ordnar grillkol och startar grillen vid 17.30 

 
 

c. Parkering på allmänningen korsningen Tångvägen/Parkvägen – 
Gunnar har sänt in överklagan till Länsstyrelsen och fått delgivning om 

att det är mottaget. 
Detsamma har gjorts av flera boende nära den föreslagna 

parkeringen. Dessutom kan vi konstatera att parkeringen redan tagits i 
bruk, före överklaganstiden är förbi och bygglovet ev beviljats. 

Vi fick bekräftat från kommunen att man inte ämnar skylta från 

Köpmansgatan om att parkering finns på gröningen. Caroline har dock 
sett att liknande parkering satts upp på väster vid vattnet nedanför 

Lindallén, väster om Sjöstorpsvägen, och att det skyltas vid infarten 
till Ludvig Nobels allé, om den parkeringen. Vi hoppas kommunen 

håller vad de lovat hos oss. 
Vi avvaktar mer information. Gunnar meddelar oss så snart han hör 

mer angående bygglovet. 
 

d. Vindskyddet på bryggan som stormen tagit – är nu uppsatt (Tack 
Gunnar för bra och snabbt arbete). Många badare har berömt det 

redan. Tyvärr har någon/några också börjat vandalisera, genom att 
tälja med kniv på träet och skära av snören. Tråkigt. 

 
e. Skötsel av boulebanan - Kratta inköpt och skylt uppsatt. (Tack Lena 

och Gunnar.) Vi har sett att det nu är fint och nykrattat på banan hela 

tiden. 
 

f. Skötsel av vegetation kring Örebäcken, samt gamla banvallen – 
Vi diskuterade även banvallen som tidigare (när tågen gick där) 

gallrats på sidorna. Nu när man går och cyklar där, ser man inte havet 
på många ställen, pga hög vegetation. 

Kjell kommer specificera åtgärder och även kontakta expertis för att 
sedan kontakta kommunen med en tillförlitlig kritik och önskan om 

åtgärd. 
 

g. Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya 
järnvägsstationshuset – Kjell har fått svar från kommunen som är i 

princip positiva till förslaget. Det kommunen först måste göra är: 
1) Ta reda på vem som är fastighetsägare och sedan ta kontakt med 

dem för att få tillstånd att sätta upp namnet. 

2) Ta reda på vad kostnaden är.  

Kjell meddelar oss när han har mer information. Vår tanke är att 

namnet skall sättas på fram och baksidan av stationshuset, då sidan 
vetter mot spåren. På så vis ser man det bättre från tåget från båda 

håll. 

h. Den lilla träbron över Örebäcken, nedanför platsen där 
Malenportalen förut stod är i dåligt skick och behöver renoveras.  



Kjell tar kontakt med kommunen angående detta. 

 
i. Lyktstolpe nedkörd i Havsbadsparken. Bordlades till nästa möte. 

Ann-Louise fortsätter att följa upp ärendet med kommunen. 
 

 
6. Avtalet Stensåbron. Bordlades till hösten.  

 
7. Övriga frågor 

a. Caroline frågade vem som är intresserad av att vara med på ett möte 
med kommunen. Gunnar, ev Karin (beroende på när mötet blir) och 

Caroline anmälde sig.  

Caroline tar kontakt med kommunen och frågar när de har tid för 
möte. 

 
b. Gustaf frågade vad kommunen tidigare sagt om parkslide. Gustaf har 

noterat ytterligare parkslide utmed Strandpromenaden. Vi har också 
den stora plantan nedanför Villa Grenabo på Floravägen 2. Den har växt 

mycket de senaste åren. Caroline sa att vi frågade kommunen för några 
år sedan och att de då sa att de undersökte vad som skall göras med de 

olika bestånden i kommunen. Man har gjort observationer på många 
ställen. Vi kan dock konstatera att ingenting ännu är gjort. 

Vi konstaterade också att tysklönnen, som också är invasiv och 
bekämpas i många kommuner, frodas fritt på strandängarna. 

Vi beslutade ta upp detta på vårt möte med kommunen.  
 

8. Nästa möte – blir först ett konstitueringsmöte, men sedan ett möte efter 

att mötet med kommunen ägt rum. 
Caroline sätter upp datum och sammankallar. 

 
9. Alla tackade Carin och Kjell för god hembakad rulltårta med 

handplockade vildhallon, samt kaffe/te. 
 

10. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Båstad den 26 Juli 2022 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson       Gunnar Ericsson, ordförande  


